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 Protokół nr 51/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 marca 2020 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie protokołu Nr 50/2020. 

2.  Zapoznanie się z pismem pani I. Krajewskiej – dyrektor PCRE w sprawie 

zawieszenia zajęć w jednostce. 

3.  Zapoznanie się z informacją w sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej 

w Grodzicznie.  

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu          

Nr 50/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Pani Łątkowska zgłosiła poprawkę do swojej wypowiedzi, w punkcie sprawy różne tj. :                     

„ Pani Łątkowska stwierdziła, że należałoby przeanalizować sposób realizacji  Planu rozwoju 

sieci drogowej, ponieważ na realizację zadań które zostały ujęte w harmonogramie na lata 

2020 - 2024 trzeba by było przeznaczyć ok. 20 mln. zł więcej jak na realizację zadań 

inwestycyjnych na drogach powiatowych w latach 2015 – 2019. Możliwe że takich środków 

powiat nie będzie posiadał w swoim budżecie”.  

Za przyjęciem protokołu nr 50/2020 z poprawką głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,                

B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Kurzętnik 

w sprawie przebudowy drogi Kurzętnik – Kaługa. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta poinformował, że otrzymaliśmy pismo Wójta Gminy Kurzętnik wraz z interpelacją  

w sprawie przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Lipowiec. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że interpelacja jest skierowana do Wójta Gminy Kurzętnik i 

została dołączona do wniosku. 

Pan Starosta stwierdził, że takich wniosków jest więcej. Dodał, że stan innych dróg 

powiatowych również się pogarsza. Poinformował, że na chwilę obecną nie ma ustalonej 

kolejności realizacji inwestycji na lata 2020-2021 oraz na lata następne.  Nadmienił, że w 

chwili obecnej jest sytuacja kryzysowa i nie wiadomo jaka będzie sytuacja finansowa powiatu. 

Ponadto dodał, że w naszym szpitalu środków ochrony osobistej jest „jak na lekarstwo”, 

wczoraj otrzymali kilkanaście maseczek i kombinezonów. 

Pani Robaczewska poinformowała,  że do tej pory nie ma żadnych informacji co do wniosków, 

które były złożone w 2019r. z terminem realizacji na ten rok. Nie wiadomo również czy te 

środki nie zostaną przesunięte na zadania, które są najbardziej pilne w tym momencie.  
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Pan Starosta poinformował, że w chwili obecnej ambulatorium jest umiejscowione poza 

szpitalem, mieści się w oddzielnym budynku tj. poza budynkiem szpitala.  

Pani Łątkowska zapytała, czy będą wystosowane pisma do Wójtów w sprawie deklaracji jakie 

inwestycje powinny być wykonane według nich w pierwszej kolejności. 

Pan Starosta odpowiedział, że przed przystąpieniem do inwestycji drogowych będzie 

występował do Wójtów, żeby przekazali informację odnośnie kolejności realizacji zadań 

inwestycyjnych oraz o deklarację wkładu własnego. 

Pani Robaczewska poinformowała, że Zarząd Dróg Powiatowych pracuje w normalnym trybie. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego 

za 2019r. 

 

Pan Skarbnik omówił sprawozdanie roczne z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za 

2019r. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

nowomiejskiego na lata 2020 – 2034.  
 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2020. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XV/94/2019 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem z monitorowania 

 Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskim na lata 2015-2022 za rok 2019. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pani Domżalska poinformowała, że członkowie Zarządu otrzymali w materiałach raport, który 

powinien być przedstawiony Radzie Powiatu do końca marca. Dodała, że okazało się iż w 

materiałach członkowie Zarządu nie otrzymali wszystkich załączników do raportu /wystąpił 

błąd przy zapisywaniu plików pdf/. Nadmieniła, że część opisowa zawiera analizę wszystkich 

celów, natomiast w załączniku nr 1 nie zostały przesłane cztery tabele. Pani Domżalska 

zaproponowała, żeby skopiować tabele i rozdać członkom na posiedzeniu Zarządu.  

Pan Buliński zaproponował, żeby przesłać członkom Zarządu brakujące tabele na maile. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Bulińskiego. 

Pani Sekretarz stwierdziła, że członkowie mogą się zapoznać z tabelami na posiedzeniu. 
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Pan Starosta poprosił o przesłanie brakujących materiałów na skrzynki mailowe. 

Pan Buliński poprosił o przesłanie całego raportu wraz z brakującymi tabelami. 

Pani Domżalska poinformowała, że w 60 % zostały zrealizowane cele ze strategii powiatu. 

 

Raport z monitorowania Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskim na lata 2015-

2022 za rok 2019 stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Zaborskiego Towarzystwa Naukowego w Brusach, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda omówiła protokół kontroli, który stanowi załącznik nr 5. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani 

I. Krajewskiej – dyrektor PCRE w sprawie zawieszenia zajęć w jednostce. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta poinformował, że pani Krajewska zwróciła się z pismem o zawieszenie zajęć w 

jednostce w związku z pandemią koronawirusa. Dodał, że pani dyrektor zawiesza zajęcia z 

dziećmi, ponieważ zostały zawieszone zajęcia w szkołach. Nadmienił, że wyraził zgodę na 

zawieszenie zajęć i taką informację przekazuje członkom Zarządu. 

Pan Starosta zapytał członków Zarządu, czy nie widzą przeciwskazań co do podjętej przez 

niego decyzji. 

Członkowie nie zgłosili przeciwskazań.  

Pani Orłowska poinformowała, że poradnia pracuje w takich samych godzinach, natomiast bez 

realizacji godzin ponadwymiarowych. Ponadto odwołane są wszystkie badania specjalistyczne 

dzieci, natomiast porady i interwencja kryzysowa będzie realizowana przez poradnię.  Dodała, 

że  Biblioteka Pedagogiczna, która mieści się w strukturach PCRE, również na chwilę obecną 

pracuje w normalnych godzinach. Natomiast jeśli chodzi o wypożyczenie książek to trzeba się 

umówić telefonicznie, książki są wypożyczane osobie na podstawie wcześniejszego 

zamówienia. Wyjaśniła, że osoby które mają kartę biblioteczną mają również podgląd do 

systemu bibliotecznego, w którym widać jakie książki są aktualnie dostępne. Poinformowała, 

że decyzja o zawieszeniu zajęć została podjęta od poniedziałku tj. od 16.03.2020r. i nie ma w 

piśmie wskazanego terminu do kiedy jednostka będzie zawieszona.  W związku z tym zakłada 

się, iż jednostka będzie funkcjonowała w taki sposób do czasu kiedy będą odwieszone zajęcia 

w szkołach.  

 

Pismo pani I. Krajewskiej – dyrektor PCRE stanowi załącznik nr 6. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

w sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacja z DPS stanowi załącznik 7. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło pismo z Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

Starostwa Powiatowego, które stanowi załącznik nr 8 informujące, iż z dniem 13 marca została 

zawieszona kwalifikacja wojskowa z powodu pandemii koronawirusa. W związku z 

powyższym uchwała Rady Powiatu w sprawie przyjęcia przez Powiat Nowomiejski zadania 

publicznego z zakresu administracji rządowej, która była przyjęta na poprzednim posiedzeniu 

Zarządu nie zostanie przekazana pod obrady Rady Powiatu. 

Pan Skarbnik poinformował, że wczoraj powiat dokonał zwrotu środków na realizację zadania 

zleconego związanego z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


